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ENKEL FRÅGA 
 
Ställd till Samhällsbyggnadsutskottets ordförande Malin Danielsson (L)  
Jag har vid ett tidigare tillfälle fört upp frågan om trafiksituationen i Visättra i 
fullmäktige. Nu gör jag det igen eftersom problemen finns kvar och de boende i 
området dagligen konfronteras med en helt ohållbar trafiksituation som utgör en fara 
för så väl fotgängare som bilister och cyklister. Renoveringen av garage på 
Visättravägen som företagits av företaget D. Carnegie gör att bilar parkerar överallt 
möjligt i området och längt med hela Visättravägen. Bygget vid Regulatorbron 
begränsar också framkomligheten i området och är osäker på grund av den dåliga 
belysningen i området. I Bilaga 1 finns bilder som dokumenterar trafiksituationen 
längst Visättravägen vid hämtning och lämning av barn på Visättraskolan. 
 
Vår fråga till dig är 
Vad avser Samhällsbyggnadsutskottets ordförande Malin Danielsson att göra för att 
förbättra trafiksituationen i Visättra avseende bristen på parkeringsplatser och 
osäkerheten för fotgängare och vilka åtgärder har vidtagits hittils? 
 
 
Nujin Alacabek    
 
Vänsterpartiet 
 

  



Bilaga 1  

 

Bild 1: Bild från Visättravägen och på väg till Visättraskolan  

 

 

  



Bild 2: Bild från Visättravägen i närheten av Visättraskolan  

  



Bild 3: Bild från Visättravägen i närheten av Visättraskolan  

   


